

专注·专心·专业

浙江林耐阀门管件有限公司

ZHEJIANG LINNAI VALVE AND PIPE FITTING C

电话/Tel: 158 0574 2117

邮箱/E-mail: zjlinnai@cnlinnai.com 地址/Add: 浙江省温州市龙湾区兴区路50号

50 Xingqu Road, Longwan District, Wenzhou City, Zhejiang Province

上海林耐流体设备有限公司 SHANGHAI LINNAI FLUID EQUIPMENT CO., LTD

电话/Tel: 183 5873 8163

邮箱/E-mail: shlinnai@cnlinnai.com 地址/Add: 上海市奉贤区新奉公路4498号 4498 Xinfeng Road, Fengxian District, Shanghai





金属软管/高压油管专业制造商 PROFESSIONAL MANUFACTURER OF METAL HOSE AND HIGH PRESSURE HOSE

金属软管系列

补偿器系列

真空波纹管系列



高压油管系列

液压钢管系列



浙江林耐阀门管件有限公司起源于上海林耐流体设备有限公司,从事本行业已有十余年。公司座落在温州不锈钢产业聚集地龙湾区,靠近温州机场、火车站和高速路口,交通运输便利。现有职工100余人,拥有精良的机械加工设备及检测手段,使产品出厂合格率达到100%,更好的保障了产品的使用质量,完善了质量保证体系。

公司主要专业设计及生产金属软管、补偿器、真空波纹管、高压油管等产品。产品广泛应用于化工、石油、轻工、食品、环保、合成纤维、医药等行业。材料采用美国AIS316及304标准,产品具有性能稳定,耐腐蚀性极强,密封性能好等特点,在全国各地享有盛誉并远销世界各国。

林耐以超前的技术和先进的管理理念,带给您质量的保证。兴于品质、忠于客户,是我们奉行的一贯宗旨,用心服务是我们一贯作风,用户满意是我们最大心愿。今后,我们将一如既往与新老客户竭诚合作,共创辉煌。







Zhejiang Linnai Valve Fitting Co., Ltd. originated from Shanghai Linnai Fluid Equipment Co., Ltd. and has been engaged in this industry for more than ten years. The company is located in Longwan District, the gathering place of Wenzhou stainless steel industry, near Wenzhou Airport, train station, and highway intersection, with convenient transportation. There are currently over 100 employees, equipped with sophisticated mechanical processing equipment and testing methods, which have achieved a 100% factory pass rate for products, better ensuring the quality of product use and improving the quality assurance system.

The company mainly specializes in designing and producing metal hoses, compensators, vacuum corrugated pipes, high-pressure oil pipes and other products. The products are widely used in industries such as chemical, petroleum, light industry, food, environmental protection, synthetic fibers, pharmaceuticals, etc. The material adopts American AIS316 and 304 standards, and the product has characteristics such as stable performance, strong corrosion resistance, and good sealing performance. It enjoys a high reputation throughout the country and is exported to various countries around the world.

Lin Nai brings you quality assurance with advanced technology and management philosophy. Prosperity in quality and loyalty to customers are our consistent principles, attentive service is our consistent style, and customer satisfaction is our greatest wish. In the future, we will continue to cooperate wholeheartedly with new and old customers to create brilliance together.

www.cnlinnai.com

SIX ADVANTAGES

6大优势•



- 拥有专业的设计团队,根据客户需求,提供专业设计服务,设计以人性化、自动化主导,为客户提供专业的、独特的整体设计方案。
- 拥有完整的技术链,从设计到加工制造,都有独立的团队,以追求高品质、高精度、稳定的产品为目的,采用的原材料品质可靠,做工精良。
- 有行业、学术高精尖人才为我们提供技术支持。
- We have a professional design team to provide professional design services according to customers' needs. The design is led by humanization and automation, providing customers with professional and unique overall design solutions.
- O It has a complete technology chain. From design to processing and manufacturing, it has an independent team. With the aim of pursuing high-quality, high-precision and stable products, the raw materials used are of reliable quality and excellent workmanship.
- O There are industry and academic top talents to provide us with technical support.













APPLICATION AREA

• 应用领域

公司产品被广泛应用于建筑、食品化工、供水系统、医药、船 舶、燃气系统等行业。

The company's products are widely used in industries such as construction, food and chemical, water supply systems, pharmaceuticals, shipbuilding, and gas systems.







食品化工 建筑 Food Chemicals Build

供水系统 Water Supply System

医药 Healing Drugs

船舶航运 Ship Shipping

燃气系统 Gas System

交通运输 Transportation

其他 Other

MARKETING NETWORK

营销网络•





产品远销美国,德国,意大利,新加坡,加拿大,墨西哥,日本,韩国,马来 西亚, 印度尼西亚, 南非, 巴西以及中东等国际市场。

Products are exported to the United States, Germany, Italy, Singapore, Canada, Mexico, Japan, South Korea, Malaysia, Indonesia, South Africa, Brazil and the Middle East and other international markets.

2000+ 客户群体 (位) CUSTOMER GROUP(BIT)

4000+

SALES VOLUME(TEN THOUSAND)

企业团队

林耐拥有从产品营销到设计、制造、检验以 及企业管理的各类高素质人才。"致诚、致 真、致远"是林耐员工的座右铭,我们以此 塑造独特的企业团队竞争力。

Lin Nai has various high-quality talents from product marketing to design, manufacturing, inspection, and enterprise management. "Sincerity, sincerity, and distance" is the motto of Lin Nai's employees, and we use it to shape unique team

快捷发货

成熟的发货流程,良好的物流合作伙伴,是 保障客户在最短的时间内收到所需的产品。

FREIGHT

A mature shipping process and good logistics partners ensure that customers receive the required products in the shortest possible time.

热线服务

公司建有完善的服务体系,服务热线随时为 客户提供售前、售中、售后的咨询和服务。 专业售后服务人员时刻处于待命状态。

HOTLINE SERVICE

The company has a comprehensive service system, and the service hotline is always available to provide pre-sales, during sales, and after-sales consultation and services to customers. Professional after-sales service personnel are always on standby.

精良的售后服务团队,以最快的时间赶到现 场,为用户的损失减少到最低。

售后服务

AFTER SALE An excellent after-sales service team rushed to the site as quickly as possible to minimize losses for

高效 **EFFICIENT** 专业 SPECIALIZED

安全 **SECURITY**

环保 PROTECTION

www.cnlinnai.com www.cnlinnai.com